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 PROTOKÓŁ NR 55/23 
POSIEDZENIA KOMISJI DO SPRAW EDUKACJI, KULTURY, SPORTU  
I ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 26 czerwca 2023 r. 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:00 i trwało do 11:30 w zdalnym trybie obradowania.  
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Wicestarosta 
Gryfiński Ewa Dudar, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej 
Krzemiński, Przewodniczący Rady Roman Michalski, Zastępca Naczelnika Wydziału 
Komunikacji i Transportu Urszula Przetak, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 
Krzysztof Krawczyk. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i poprowadził 
Przewodniczący komisji Remigiusz Rzepczak. Głównym tematem posiedzenia była analiza  
i opiniowanie projektów uchwał na XLIX sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 55 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych Rady Powiatu w Gryfinie został przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 
 
Ad. 3  
Protokół nr 54/23 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych z dnia 29 maja 2023 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XLIX sesję Rady Powiatu w Gryfinie 

 
I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu w Gryfinie wotum zaufania (druk nr 1/XLIX): 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego Powiatu 
Gryfińskiego za 2022 rok (druk nr 2/XLIX): 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego za 2022 rok (druk nr 3/XLIX): 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Przewodniczący Rady Roman Michalski, 
Radny Jerzy Domaradzki oraz Radny Bartosz Biegus  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2023 r. (druk  
nr 4/XLIX): 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
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V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia cen biletów i opłat  
za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym 
przez Powiat Gryfiński oraz sposobu ustalania wysokości opłaty dodatkowej  
i manipulacyjnej (druk nr 5/XLIX): 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Chojna (druk nr 6/XLIX): 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2023 rok (druk nr 7/XLIX): 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że niniejszym projektem uchwały 
wprowadza się zmiany w budżecie roku 2023 w związku z wnioskiem Naczelnika Wydziału 
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki w sprawie zmian w planie finansowym wydatków  
w kwocie 13 550,00 zł w celu uzupełnienia środków na udzielenie dotacji dla Domu 
Wczasów Dziecięcych w Moryniu w miesiącu czerwcu br.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
  
Ad.5 Sprawy różne, informacje, wolne wnioski. 
 
Zapytania Radnego Jerzego Domaradzkiego: 
- kiedy zostaną zamontowane progi zwalniające na drodze powiatowej w m. Stare 
Objezierze? 
- czy prowadzone są rozmowy z zarządem dróg wojewódzkich w zakresie połączenia części 
ścieżki pieszo-rowerowej (biegnącej na odc. Moryń-Przyjezierze) w związku z trwającą 
budową ronda na drodze wojewódzkiej przecinającej się z drogą powiatową biegnącą  
w kierunku Morynia (przy młynie)? (zapytania znak: BRZ.0012.55.2023.MR wraz  
z odpowiedzią – zał. nr 3) 
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar odpowiedziała, że Zarząd Powiatu sprawą progów 
zwalniających zajmował się na jednym ze swoich posiedzeń. Zarząd wydał dyspozycje 
Naczelnikowi dot. przyspieszenia prac w tym zakresie.  Odnosząc się do drugiego zapytania 
poinformowała, że rozmawiała z kierownikiem Rejonu Dróg Wojewódzkich w Chojnie, mają 
pojawić się dodatkowe środki, ostatecznie decyzja jednak jeszcze nie zapadła. Następnie 
dodała, że Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami udzieli odpowiedzi na piśmie. 
 
Na tym 55. posiedzenie zakończono o godz. 11:30 
 
Protokół sporządziła: 
 

Magdalena Romankiewicz 
 
 Przewodniczący Komisji 

 

 Remigiusz Rzepczak 


